

Dette er møteagendaen til styret. Her kan dere se hvilke saker vi skal diskutere på neste møte. Saker blir lagt inn fortløpende. Ønsker du å ta opp en sak med styret eller har du spørsmål? Send inn til en av oss på melding eller mail<3

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Onsdag 04.03.2026

Tid: 16:15-18:00

Sted: R59

Tilstede: Elisaveta, Eirik, Sigve, Håkon, Nagel, Cornelia, Casper, Ole Marius, Evie, Elsie, Mikkel, Sofie Tuset

Forfall: Steen, Sondre, Juliane

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Ros til effektivt eSKE
- Ris til effektivt eSKE
- Ros til gamle styret <3

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder:

- Ny: Blir mer og mer rutta på hvordan dette funker for hver dag. Masse nytt å sette seg inn i så klart. Per nå er det eneste som er overraskende er hvor mye “jussete” prater jeg har hatt. Det gir jo mening ettersom jeg kjenner lovene og forskriftene ganske bra, men jeg forventa ikke at det skulle være SÅ mye diskusjon rundt det. Ellers er jeg fortsatt spent og motivert! Åja, og vi har en blestesjef endelig!! Velkommen til Steen!
- Gammel: NumDiff tar laaaaaangt tid!! Gått mye tid til det. Og Tekled... Æsj

Nestleder:

- Ny: For det meste bra med meg, føler tiden til tider (haha pun) er vanskelig å få disponert på alt man vil, men det kommer til å gjevne seg ut snart satser jeg på. Begynner å få styr på det meste av styre ting, men trenger en ekstra gjennomgang av nablabanken kjenner jeg. Akkurat begynt med lab, var ikke sånn kjempestor fan av den atm. Ellers er jeg happy utafør i livet, mye bra ting som skjer venner, og “kremt” ikke-venne messig, if ya know what I mean. Ser fram til å “offisielt” bli nestleder.
- Gammel: Ett siste møte... En siste anledning til å være nestleder... Endelig... Frihet

Faddersjef/sekretær:

- Ny: Happy happy happy
- Gammel: siste styremøte. Meep

Økonomiansvarlig:

- Ny: Grillet i bymarka på lørdag, fint fint å få kommet seg ut litt. Var på regnskaps kurs på tirsdag, det var megabra og ga mye mer forståelse.

Bedriftskontakt:

- Ny: BN er oppe og går med nye styremedlemmer og vi er godt i gang med planlegging av BedEx og eurêka! Sjæl har jeg nettopp dunka ferdig prosjekt 2 i vitber, diggg å slippe og stresse med den i helgen. Bestilt påskeferie hjemmom, skal smake ekstremt godt med feriii. Sola titter frem i T-town om dagen og våren er kommet godt på vei, livet smiler!
- Gammel:

Arrangementssjef:

- Ny: Kom plutselig på at dette var en greie nå rett før møtet. Akkurat nå står jeg å baker kjeks til møtet fordi Cornelia hadde veldig lyst på noe digg møtesnacks og prøvde å gasslighte meg (Det funka). Ellers går det fint med meg, men exphil. kan ta seg en bolle.
- Gammel: Gonna miss u gys, love uuuuuu allll <3 Takk for alt <333

Koordinator:

- Ny: Kunne nok ha gått bedre, men kan ikke klage. Blir litt for mye FOMO kjenner jeg... føler også konstant at jeg har glemt noe, men husker liksom ikke hva enn det skulle være. Sånn går no dagen. Ser at Ole Marius tror han er ferdig BARE fordi han snart er ferdig avtroppet. Det kan du bare tro, men husk at du så langt er nablahistoriens eneste koordinator, og da også den som kommer til å bli spammet med spørsmål 😊
- Gammel: Meget, meget spennende og artig uke. Koietur med arrkom, vannskliecamp i Fron, boksekamp med trappetrinnene inn til vannsklien i Fron, kjempehyggelig styresosialt, og ikke minst ... Vitber♥ Det er veldig rart å sitte her, et helt år etter i dag i fjor, å skrive sin siste RRT. Det er slik den vise mann en gang sa: "Med gode venner, vitenskapelige beregninger og et kalkulert sinn, er grunnlaget for seier sikret i enhver komplisert kamp"
-Sun Tzu, *art of war*. Jeg gleder meg til å følge med på arbeidet til Tor, eh mente Sofie, i den kommende perioden.

Blestesjef:

- Ny: Wii, gøy å være en del av denne fine gjengen! Hatt en hektisk uke, veldig gøy på koyetur med Arrkom. Gleder meg til alt som skjer fremover (og bli frisk fra denne spysjuka)! Deilig at det er vår i lufta :))
- Gammel: Hurra for ny blestesjef! Vi har hatt erfaringsoverføring og nå er det Sofie som styrer Nablas tilstedeværelse på sosiale medier. Litt vemodig at dette er siste RRT og siste styremøtet, men gleder meg til å se styret 26/27 fra sidelinjen. Blestesjef 25/26 out 🙌

To-do fra sist

Send melding Adele (Kjellersjef)

Valg av Tidtager

Sofie

[4] Saker

Alle

Revystyret

Sophia[10]

En formidler tok opp spørsmålet om det oppleves som en konflikt ("beef") mellom revystyret og styret. Bakgrunnen for dette virker hovedsakelig å være knyttet til utdeling av pins. Formidleren fortalte at lignende situasjoner har oppstått tidligere, og at man før pleide å ha erfaringsoverføring mellom nytt styre og avtroppende revystyre. Dette bidro til bedre kommunikasjon, selv i perioder hvor stemningen ikke var den beste. Det ble derfor foreslått å gjeninnføre en slik erfaringsoverføring.

Videre ble det forklart at mye av forvirringen stammer fra tidligere praksis rundt hvem som kunne dele ut pins. Et eldre revystyre hadde mulighet til å dele ut pins, men dette gjaldt ikke det senere, nå avtroppende, revystyret. Samtidig ønsket revystyret å kunne dele ut pins i forbindelse med gallaforestillinger, noe som førte til at det ble satt begrensninger på antallet pins. Informasjon om denne praksisen ble ikke tydelig videreført fra en tidligere revysjef til den neste, og enkelte i styret var heller ikke informert om hvordan ordningen hadde vært.

Dette har ført til at styret og revystyret har hatt ulike forventninger til hva revystyret kan gjøre når de representerer Nabla på arrangementer. Det ble også nevnt at flere av de eldre medlemmene som tidligere var imot å bytte revypins nå har gått ut, noe som gjør det mer realistisk å endre forskriftene dersom revystyret ønsker å foreslå dette på sin generalforsamling. Det ble også påpekt at bedre kommunikasjon mellom styrene ville gjort det enklere å håndtere blant annet SKE og opptak, særlig når disse skjer samtidig. Det ble kort nevnt at Nablarevyen er en egen undergruppe med egen økonomi, men at de ikke møter opp på UGLE-møter. Dette ble nevnt som et mulig punkt som kan tas opp videre i dialogen mellom styret og revystyret.

Nye+gamle styrefest

Sigve[5]

Ikke relevant

Topptur høst

Casper [3]

Påtroppende arrangementsjef foreslo å arrangere en topptur (edru arrangement) på høsten etter fadderperioden. Hensikten er at studenter som er interessert i tur og friluftsliv kan bli kjent med hverandre tidligere i semesteret. Forslaget innebærer å flytte midler fra Jacobinske til dette arrangementet, hvor disse pengene kommer opprinnelig fra Nabla.

Ent3r-stand Sigve[4]

Det ble foreslått at NABLA skal delta på Ent3r-stand slik som ifjor. Dette er en leksehjelporganisasjon for videregående- og ungdomsskoleelever. Formålet bak standen er å vise hvor kult realfag er. Dette er planlagt å avholdes mandag 13. april, og deltakerne får gratis middag. Påtroppende arrangementsjef og muligens påtroppende sekretær/faddersjef representere NABLA på arrangement

Samordnet registermelding Sigve[2]

Ikke relevant

Styrebandsoverføring Sigve[2]

På Maxparty (onsdag 11.03.2026)!

Nablabanken Nagel/Sigve[3]

Ikke relevant

Styrekontortid/møtetidspunkt Sigve[6]

Blir lagt ut en when2meet for nystyret slik at de kan finne tidspunktet for styrekontortid.

En psykt vanlig uke Ole Marius[5]

Det ble diskutert planlegging av «En psykt vanlig uke», som skal arrangeres enten uken etter eller to uker etter påske. Avtroppende koordinator vil delta i stedet for avtroppende blestesjef. Hovedhensikten er å ha en uke hvor hele NV-gangen arrangerer aktiviteter hver dag. Det må finnes en ansvarlig som kan sørge for at alt blir gjennomført. Det er mulig å samarbeide med kultkom, men linjeforeningen Delta har erfaring med brettspill fra tidligere og vil mest sannsynlig gjøre det igjen. Sportskom kan eventuelt involveres med aktiviteter som buldring, dans eller lignende. Tidligere var dette underlagt blestesjefens ansvar. Avtroppende koordinator og avtroppende blestesjef skal ta kontakt med påtroppende blestesjef, og påtroppende koordinator kan hjelpe til i planleggingen. Påtroppende koordinator og blestesjef tar derfor hovedansvaret for gjennomføringen.

Vålerenga Fotball Elite Elisaveta[5]

Ingen blesting.

Prikktator Sigve[4]

Påtroppende arrangementsjef stiller og blir valgt på akklamasjon.

Tillitsvalgt Sigve[3]

Påstoppende arrangementsjef og påtroppende nestleder stiller
Påtroppende nestleder blir valgt ved votering.

Blest Håkon/Sigve[5]

Ikke relevant

Kalender Mikkel[3]

BN trenger kalender for 26/27 angående arrangementer som vil komme.

Fikse skap Eirik[2]

Må klippe låser på bokskap

[5] Eventuelt **Alle**

[6] Fremover **Alle**

- Årsmøte med Kjellern
- Planck-uka!!
- Chemikalen

[7] Kritikk av møtet **Alle**

- Ris: For mye tid brukt på første sak.
- Ros: Gode møtesnacks

[8] Workshop ! **Alle**